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Protokół Nr 54 - 8/2023  

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się w dniu 20 września 2023 roku o godzinie 16:00  

w Nowym Ratuszu, przy ulicy Wały Jagiellońskie 1 

w Gdańsku,  w sali 003 

 

 
W posiedzeniu uczestniczyło sześciu członków Komisji Edukacji Rady 

Miasta Gdańska  według załączonej listy obecności, która stanowi  

załącznik nr 1 do protokołu.    

Pan  Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie  

komisji i stwierdził quorum. Poinformował, że projekt porządku  został 

wysłany do radnych drogą elektroniczną. 

Przewodniczący Komisji Zaproponował następujący porządek 

posiedzenia komisji: 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  

uchwalenia  budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok – druk nr 1789.   

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1790. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty 6 głosami „za” – jednogłośnie. 

 

 

 

 



2 
 

PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  

uchwalenia  budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok – druk nr 1789.   

 

Pani Agnieszka Trojanowska Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta  

i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Duże zmiany są głównie w Wydziale Projektów Inwestycyjnych, 

natomiast  z zakresu działania komisji Edukacji mamy po stronie 

dochodowej, wnosimy dochody z tytułu realizacji projektu  

Erasmus + i dochody realizowane przez placówki oświatowe. 

Po stronie wydatkowej i zakresu działania Komisji, w Wydziale Edukacji 

zwiększamy plan wydatków o 9 mln 600 tyś zł, z przeznaczeniem  

na wypłatę dotacji oświatowych dla placówek niepublicznych.  

Jest zwiększenie z tytułu realizacji szkolenie młodzieży uzdolnionej 

sportowo w pływaniu w Zespole Szkół Sportowych i Mistrzostwa 

Sportowego – 69 tyś złotych.  

Wszystkie placówki, gdzie dokonywane są zwiększenia opisane  

są w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Jest również przeniesienie wydatków między działami związane  

z zabezpieczeniem zakupu samochodu do przewozu posiłków  

dla wychowanków Bursy szkolnej. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez przedstawiciela  Prezydenta Miasta 

Gdańska  - 4 głosami „za” przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.   
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PUNKT 2  

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Gdańska – druk nr 1790. 

 

Pani Agnieszka Trojanowska Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta  

i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Dostosowujemy Wieloletnią Prognozę Finansową do podstawowych 

wielkości budżetowych. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez przedstawiciela  Prezydenta Miasta 

Gdańska  - 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.   

 

 

PUNKT 3 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Pan Piotr Gierszewski Wiceprzewodniczący Komisji 

Czy istnieje jakiś regulamin, mówiący o tym, czy na terenie placówek 

oświatowych jeśli mogą przebywać osoby dorosłe z psami, to w jakiej 

formule pies na terenie placówki może z właścicielem przebywać? 

ponieważ miałem w tej kwestii dwa zgłoszenia.  

Mam prośbę o przygotowanie przez Wydział Edukacji takiej informacji. 

 

Pani Renata Topór – Zastępca dyrektora Wydziału Edukacji Urzędu 

Miejskiego w Gdańsku 

Taka informacja zostanie dla Państwa przygotowana. 
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Nie było więcej spraw wniesionych, wolnych wniosków, 

korespondencji. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Kowalczys podziękował  

za uczestnictwo w posiedzeniu Komisji i zamknął obrady. 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji  

 

/-/ Andrzej Kowalczys 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Irena Dondziak 

Biuro Rady Miasta Gdańska  

 

 

 

 

 

       

 


